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Aan:
Onderwerp: Mail a  d.d. 12 oktober 2022

Mevrouw beste 

Van  ontving ik de mail die je haar op 12 oktober om 15.40 hebt gestuurd. Vanuit mijn rol binnen
het totale project neem ik de vrijheid om deze mail, mede namens te beantwoorden. Dat doe ik

met de kennis van nu en met de ervaringen die ik de afgelopen weken heb opgedaan.

Terecht zijn er vraagtekens te zetten bij de wijze waarop de communicatie tot nu toe is gelopen. Dat geldt voor de
gemeente maar ook voor andere partijen. Met de kennis van nu had dat ook zeker anders gekund.

Gegeven de omstandigheden zijn er desondanks inmiddels wel stappen gezet die een begin van het beantwoorden
van je vragen nu mogelijk maken.

Wat gaat de gemeente concreet en aantoonbaar doen voor de leefbaarheid (incl. gezondheid op de korte en
middellange termijn) en veiligheid van omwonenden?
We zijn nog niet in de fase dat we al concrete afspraken daarover hebben gemaakt. Wel zijn we met de
begeleidingsgroep hierover in gesprek. Ook gaat er op korte termijn een commissie van start die met het
Veiligheidsplan van start gaat. We kunnen nog niet vooruitlopen op de eindresultaten maar beide commissies zijn
wel ingesteld om wensen te inventariseren en een goed antwoord op die wensen te formuleren. Die antwoorden
willen we vervolgens vastleggen in de bestuursovereenkomst.

Wat gaat de gemeente concreet en aantoonbaar doen om ooit ook maar weer een beetje vertrouwen in de (lokale)
overheid te kunnen krijgen?
Belangrijkste stap hierin is voor ons het gesprek in de begeleidingscommissie. Daar willen we input ophalen en
vertalen in concrete afspraken en handelingen. Verder heeft de begeleidingscommissie gevraagd of het mogelijk is

om een onafhankelijk juridisch adviseur in te schakelen op kosten van de gemeente. Daarover vindt nog verder
overleg plaats over hoe dat praktisch moet worden ingevuld maar de principetoezegging heb ik daarvoor al.

Wat gaat de gemeente concreet en aantoonbaar doen om voor ons toch perspectief te krijgen op ooit weer een leven
zonder AZCin onze straat/ons buurtschap?
Zowel in de vergunningverlening als in de bestuursovereenkomst wordt de looptijd van het AZC beperkt tot
maximaal 10 jaar. Het college heeft in een afzonderlijk besluit op dinsdag 25 januari vastgelegd dat er daarna geen
verlenging komt. Uiteraard zijn wij ook bekend met de vraagtekens die er gesteld zijn bij het gedrag van het COA in
deze. Mede daarom willen we de concept-overeenkomst ook juridisch laten toetsen.

Ik ben mij er goed van bewust dat ik alle zorgen niet kan wegnemen en dat ook de begeleidingscommissie of de
gemeente daarin niet gaan slagen. Ik doe mijn best om het proces zo goed mogelijk te laten verlopen, met hulp van
de begeleidingscommissie, andere betrokkenen en de eigen ambtelijke organisatie. Ik hoop dat het eindresultaat
voor alle partijen acceptabel is.

Met vriendelijke groet

 bestuursovereenkomst


